

Danish Convention 2009 in Copenhagen

Claus Hansen, DAASDC Board member

Reprint from / Nachdruck aus: European Newsletter Vol. 6, December 2008

In Denmark we have Danish Convention 2009 in Copenhagen in the period from 5. - 7. June 2009 where we held the European Convention 2001.

DAASDC has 20th anniversary next year and the Board has confirmed that the whole turnover will go to Child Cancer Foundation. DAASDC will give directly DKK 20.000 (€ 2700) + the turnover. All the callers have agreed to call without fee, DAASDC pay for the hotel and travel expenses.

We have already received a lot of positive responses from Europe and of course many from Denmark and Sweden. We think that it is the first time ever that a Convention is arranged like this and we hope that a lot of dancers from Denmark and the rest of Europe will come. The dance fee is also lower as normal.

Pre-register before 1st May!

If you registered before 1st May 2009 you only pay 150 DKK (app € 20) for all 3 days - only one price. After 1st May the price will be 175 DKK (€ 24).

Please visit our homepage: register and get more information – it's also in English.

Dieses Jahr haben wir die dänische Convention vom 5. – 7. Juni 2009 in Kopenhagen, wo 2001 auch die European Convention stattfand.

Die DAASDC feiert dieses Jahr ihr 20 jähriges Bestehen. Der Vorstand hat beschlossen, den gesamten Umsatz der Kinder-Krebshilfe zugute kommen zu lassen. Die DAASDC wird direkt 20.000 dänische Kronen (€ 2700) sowie den Umsatz spenden. Alle Caller werden unentgeltlich callen, während die DAASDC Hotel- und Reisekosten bezahlt.

Wir haben bereits viele positive Rückmeldungen aus Europa und natürlich auch aus Dänemark und Schweden erhalten. Wir denken, das ist das erste Mal, dass eine Convention in dieser Art ausgerichtet wird. Wir hoffen, dass viele Tänzer aus Dänemark und dem restlichen Europa kommen werden. Die Teilnahmegebühr ist auch niedriger als sonst.

Voranmeldung bis 1. Mai !

Wenn du dich vor dem 1. Mai 2009 anmeldest, bezahlst du nur 150 dänische Kronen (ca. € 20) für alle 3 Tage. Nach dem 1. Mai beträgt der Preis 175 DKK (ca. € 24).

Bitte besuche unsere Homepage: Hier kannst du dich anmelden und mehr Informationen bekommen – sie ist auch in Englisch.

Übersetzung: Sascha Jäger

www.dc2009.dk



Saying of the month / Spruch des Monats

Thanks to some present guests and club members who knew how to square dance we demonstrated how strangers can easily dance together and have a lot of fun.

Daphne Dahl, ECTA Clogging Coordinator in: ECTA News January 2009, p. 5

Dank einiger anwesender Gäste und Clubmitglieder, die ebenfalls Square Dance konnten, demonstrierten wir auch noch live, wie vorher komplett Unbekannte spontan gemeinsam tanzen und dabei viel Spaß haben können.

Daphne Dahl, ECTA Clogging Coordinator in: ECTA News Januar 2009, S. 5